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Sport 
 
In hoeverre bent u het (on)eens met de volgende stellingen? 

 

 

Toelichting: 
1 Er zijn vele mogelijkheden om diverse varianten van sport te beoefenen. 

1 Ik heb 2 kinderen met autisme en add en die worden gewoon niet geaccepteerd. Nog erger bij de 
een zeggen ze letterlijk nee en bij de andere reageren ze gewoon niet meer na  de mail voor 
inschrijving en mails voor reactie wanneer en hoelang nog! 

2 Boxtel heeft gelukkig een grote keuze aan sporten binnen zijn grenzen. Maar door het 
terugschroeven van de subsidies zullen de prijzen van het sporten snel omhoog gaan en dus voor de 
minder bedeelden snel niet meer betaalbaar worden. Hierdoor zullen minder kinderen gaan 
sporten. Helaas. 

2 Vooral de Buurtsport en rksv Boxtel met de vele activiteiten naast het voetbal 

2 Zijn redelijk wat verschillende sporten 

6 Ik doe niet aan teamsporten of sportverenigingen dus ben daar niet zo in thuis hoe het aanbod op 
dat gebied is. Ik sport individueel zonder binding aan een club of vereniging 
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9.1 ‘Boxtel  is een sportieve gemeente’ 
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Toelichting: 
1 Buurtsport Boxtel lijkt me hier een goed voorbeeld van. 

1 Ik heb daar nog nooit niks van gemerkt! En zeker niet met kinderen met een beperking. Wij zijn 
verplicht om buiten Boxtel te gaan. Dit brengt extra kosten met zich mee maar vooral onbegrip 
door de kinderen zelf. Triest! 

2 Buurtsport een super manier om kinderen met sport kennis te laten maken. Prijs zeer aantrekkelijk 

2 Veel aanbod 

3 Ik doe zelf niet aan sport en heb daar dus geen oog op. 

3 Merk wij weinig van sporten al jaren 

3 Niet echt, naast het Jeugdsport-bulletin wat we krijgen omdat onze jongste nog op de basisschool 
zit merken we niks van stimulatie door de gemeente. 

4 Al is het een goede zet om morgen 18 april de sportmarkt te organiseren in De Braken. Buurtsport 
Boxtel is een goed initiatief dat wat mij betreft een veel prominentere rol mag krijgen hierin d.m.v. 
bijvoorbeeld demonstraties, workshops, buurtprojecten. 

4 Het zijn vooral de inwoners zelf en de verenigingen die de mensen stimuleren. Ik heb niet het 
gevoel dat er veel vanuit onze gemeente komt wat dit betreft  

5 Alle sportscholen zijn veel te duur, maar hier kan de gemeente volgens mij niets aan doen 
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9.2 ‘De gemeente Boxtel stimuleert de inwoners om te gaan 
sporten’ 
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Toelichting: 
1 Waar wij sporten hebben geen subsidies degene draait al 40 jaar de andere sport al 18 jaar dus dat 

lukt ook 
2 Het zou verstandig zijn voor sportclubs om onafhankelijk van subsidie hun begroting rond te maken. 

Verstrekte subsidies zijn dan een mooi extraatje voor de club om activiteiten te ontplooien en bij 
bezuinigingen wordt de club niet getroffen. Nu wordt er vaak door jarenlange subsidies maar vanuit 
gegaan dat het standaard is om subsidie te krijgen. 

2 Mar het mag niet zo zijn dat mensen met een kleine portemonnee om die reden niet kunnen 
sporten. De inkomsten moet dus zo verdeeld worden dat de sterkste schouders de meeste lasten 
dragen. 

3 Als alle verenigingen maar hetzelfde bedrag krijgen 

3 Mee eens omdat heel veel verenigingen zichzelf moeten bedruipen met contributie, crowdfunding 
en allerlei (ludieke) acties, sportverenigingen kunnen dat ook. Niet mee eens omdat de 
accommodaties van sportverenigingen flinke kostenposten zijn die de verenigingen niet op 
voornoemde manier kunnen ophoesten. Daarbij komt dat de gemeente vaak goede sier maakt met 
sportieve prestaties van zijn inwoners en daar mag mijns inziens ^ best iets tegenover staan.  

4 Een extra bijdrage vd gemeente is natuurlijk wel meegenomen 

4 Het huren van de sportvelden hoeft ook niet bijzonder veel op te brengen. Kostprijs zou voldoende 
moeten zijn. stimulans voor jeugd mag de gemeente wel wat kosten 

4 Wel subsidie       alles naar rato 

4 Wel zoveel mogelijk, ev. percentage van inkomsten gaan hanteren. 

4 Ze zullen wel meer hun eigen broek op moeten gaan houden 

5 Aangezien sponsoring op dit moment door bedrijfsleven moeilijk is, zullen de contributies snel 
omhoog gaan bij het wegvallen van subsidies. Sport wordt niet meer betaalbaar voor iedereen 
terwijl het zo belangrijk is voor de ontwikkeling van iedereen 

5 Gemeente kan hun eigen broek ook niet omhoog houden door geen subsidies te ontvangen! 

5 Hoe stelt u zich dat voor bij een zwemvereniging als de Reddingsbrigade? ???? Of bij het zwemmen 
van de Watertrappers, zwemmen voor gehandicapten geheel verzorgd door goedwillende 
vrijwilligers. 

5 Onmogelijk! Ze moeten wel geprikkeld worden om op een creatieve manier geld te genereren. 
 
 

9% 

23% 
19% 

25% 

17% 7% 

0%

10%

20%

30%

40%

Helemaal mee
eens

Mee eens Niet mee eens,
ook niet mee

oneens

Mee oneens Helemaal mee
oneens

Weet niet

 9.3 ‘Alle sportverenigingen moeten hun eigen broek omhoog 
houden, zonder gebruik te maken van subsidies van de 

gemeente’ 
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5 Op dit moment worden buitensporten ruim gesubsidieerd. Oa door de aanleg van 
(kunstgras)velden. Deze clubs profiteren ruim van eigen clubhuizen / kantines. De vereniging bloeit 
en heeft extra inkomsten. Zaalsporten hebben dit allemaal niet. 
 

 


